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Väckt ärende 
 
§96     Dnr KS 2019-1466 
 

Försäljning av Singö skola 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar: 
 
Under förutsättning att Singö utveckling ekonomiska förening tackar nej till det erbjudande som 
kommunen lämnat, ska fastigheten med Singö skola läggas ut till öppen försäljning och säljas till den 
köpare som kan erbjuda bästa pris samt bästa nytta för medborgarna och den omkringliggande 
bygden, det vill säga att överlåtelsen av fastigheten leder till ökat antal arbetstillfällen, att fastigheten 
används för att uppföra ett trygghetsboende, särskilt boende, skola eller annan verksamhet som 
faller inom ramen för synnerliga skäl i kommunallagen 2 kap 8 §. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Miljöpartiet väcker ett ärende i kommunstyrelsen om försäljning av Singö skola.  
 

Beslutande sammanträde 

Anmälan om jäv 
Karl-Göran Edberg (SD) anmäler jäv och lämnar sammanträdessalen.  

Yrkanden 
Camilla Rydstrand (MP) yrkar enligt följande: 

1. Kommunstyrelsen i Norrtälje kommun väcker ett formellt ärende om försäljningen av Singö 
skola som ska till kommunfullmäktige för beslut.  

2. Ett grundligt juridiskt utredningsmaterial ska medfölja ärendet som tydligt visar hur 
kommunallagen kan tolkas i detta aktuella fall." 

 
Ulrika Falk (S) och Britt-Mari Bardon (V) yrkar bifall till Camilla Rydstrands (MP) yrkanden. 
 
Robert Beronius (L) yrkar enligt följande: 
”Under förutsättning att Singö utveckling ekonomiska förening tackar nej till det erbjudande som 
kommunen lämnat, ska fastigheten med Singö skola läggas ut till öppen försäljning och säljas till den 
köpare som kan erbjuda bästa pris samt bästa nytta för medborgarna och den omkringliggande 
bygden, det vill säga att överlåtelsen av fastigheten leder till ökat antal arbetstillfällen, att fastigheten 
används för att uppföra ett trygghetsboende, särskilt boende, skola eller annan verksamhet som 
faller inom ramen för synnerliga skäl i kommunallagen 2 kap 8 §.”.  
 
Bino Drummond (M) yrkar bifall till till Robert Beronius (L) yrkande.  
 
Andrea Kronvall (SD) yrkar att ärendet återremitteras med följande motivering: 
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"Sverigedemokraterna yrkar att ärendet återremitteras till förvaltningen för utredning om 
förutsättningarna att förutsättningslöst hitta en lösning som tillgodoser bygdens behov såväl som 
kommunens intresse att följa lagen och värna en god ekonomi." 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer först Andrea Kronvalls (SD) återremissyrkande mot att ärendet ska behandlas 
idag, och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska behandlas idag.  
 
Ordföranden ställer sedan Camilla Rydstrands (MP) yrkande, som bifalls av Ulrika Falk (S) och Britt-
Mari Bardon (V), mot Robert Beronius (L) yrkande, som bifalls av Bino Drummond (M), och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Robert Beronius (L) yrkande. 
 
Votering begärs och verkställs. Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Robert Beronius (L) 
yrkande. 

Votering 
Ordföranden instruerar att de som önskar bifalla Camilla Rydstrands (MP) yrkande röstar JA medan 
de som önskar bifalla Robert Beronius (L) yrkande röstar NEJ. 
 
Votering verkställs med följande resultat: 
6 röster för JA 
8 röster för NEJ 
2 nedlagda röster 
 
  

Beslutet ska skickas till  

Chefsjurist 
 
  


